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Dunántúli Postás Sportegyesület Küldöttgyűlésének 

Jegyzőkönyve 

 

A jegyzőkönyv készült a DPSE 2024. 02. 29-án 15:30 órakor Keszthely 1. postán megtartott 
küldöttgyűlésén. 
 
Jelen vannak, az egyesület vezetői és a küldöttek a csatolt jelenléti ív szerint.  
 
I. 
 
A küldöttgyűlés kezdetekor Bősze Csaba János a jelenléti ív alapján megállapítja, hogy 35 fő 
küldöttből 28 fő megjelent, a küldöttgyűlés határozatképes és az alábbiakat javasolja. 
 
Levezető elnöknek dr. Timár Krisztinát  
Jegyzőkönyv vezetőnek Szili Klárát 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Pusztai Csabát és Végső Ferenc Gábort 
Jelölő biztosság tagjának Péter Tibort és Csaba Ildikót 
 
A résztvevők a küldötteket egyhangúan megszavazzák. 
 
II. 
 
Ezt követően Timár Krisztina levezető elnök ismerteti a napirendi pontokat az e-mailen 
megküldött meghívónak megfelelően: 
 

1. Megnyitó, köszöntő, a jelenlévő küldöttek azonosítása 
2. A DPSE elnökségének beszámolója a 2023-es évről: Rendezvények, események, 

szöveges értékelés 
3. Szavazás a beszámoló elfogadásáról 
4. Közhasznúsági melléklet ismertetése 
5. Szavazás a beszámoló elfogadásáról 
6. A Felügyelő Bizottság (FB) beszámolója a 2023. évi tevékenységéről 
7. Szavazás a beszámoló elfogadásáról 
8. A DPSE 2024. évi tervének ismertetése, megvitatása 
9. Szavazás a terv elfogadásáról 
10. Elnökség egy tagjának mandátuma lejártával, jelölések beterjesztése 
11. Szavazás az előterjesztett jelöltekről 
12.  Egyebek 
13.  Zárszó 

 
A küldöttgyűlés a napirendi pontokat egyhangúan, elfogadta. 
 
III. 
 
Bősze Csaba Jánosát a jelenlévők köszöntése és azonosítása után megtartja a 2023. évről 
szóló beszámolóját a, amit a küldöttek elfogadnak. 
 
A Beszámolóval kapcsolatban kérdés, észrevétel nem hangzik el, így Dr. Timár Krisztina 
levezető elnök, szavazásra hívja fel a Küldöttgyűlést.  
Az Beszámolót a jelenlévők egyhangúlag elfogadták (1/2024. számú küldöttgyűlési 
határozat). 
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IV. 
 
A beszámoló után dr. Timár Krisztina levezető elnök felkéri Bódog Erika gazdasági vezető 
távollétében Szili Klárát a Közhasznúsági Mellékletet ismertetésére, amit a résztvevők 
egyhangúlag elfogadnak, a beszámolóval kapcsolatban kérdés, észrevétel nem hangzik el. 
Dr. Timár Krisztina, így szavazásra hívja fel a Küldöttgyűlést. 
 
Az elnökség beszámolóját és annak közhasznúsági mellékletét a Küldöttgyűlés egyhangúan 
elfogadta. (2/2024. számú küldöttgyűlési határozat) 
 
V. 
 
Ezt követően dr. Timár Krisztina a Felügyelő Bizottság elnöke ismerteti a 2023. évre vonatkozó 
Felügyelő Bizottsági beszámolót.  
 
dr. Timár Krisztina tájékoztatja a küldötteket, hogy a FB 2023. december 18. napján 
megtartotta évi rendes ülését, mely során elvégezte a 2023. évre vonatkozó ellenőrzési 
tevékenységét. 
Feladata az Egyesület működésének a jogszabályi, illetve az egyesület okiratainak történő 
megfelelés, ill. a nyilvánosság elvének a vizsgálata, valamint a honlapon szereplő adatokat, 
dokumentumokat, információkat tekintette át. 
Szili Klára az első félévben jelentkező számlákat áttekintette, azokat rendben találta.   

A Felügyelő Bizottság az ellenőrzési tevékenysége során megállapította, hogy a DPSE 

működése a jogszabályoknak és az Alapszabálynak megfelel. 

Kérdés, észrevétel a beszámolókkal kapcsolatban nem hangzik el, így dr. Timár Krisztina 
levezető elnök, szavazásra hívja fel a Küldöttgyűlést. 
A szavazás során a küldöttek a Felügyelőbizottsági beszámolót egyhangúan elfogadták. 
(3/2024. számú küldöttgyűlési határozat) 
 
VI. 
 
Ezt követően Bősze Csaba János ismerteti a DPSE a 2024. évre vonatkozó terveit és értékeli 
a már megvalósult programokat, amit a küldöttek elfogadtak. 
 
VII. 
 
Személyi kérdések, elnökségi tag választása 

 
Dr. Timár Krisztina tájékoztatja a jelenlévőket arról, hogy a Bősze Csaba az elnökség 
elnökének megválasztására 2020. február 12-én került sor, a megbízatási idő négy év, mely 
2024 február 12-ével lejárt, így egy fő elnökségi tag megválasztása vált szükségessé. 
 
Levezető elnök emlékeztette a küldötteket arra, hogy a Küldöttgyűlésre szóló meghívóhoz 
mellékelt levélben felhívták a figyelmüket, hogy a tisztújítás napirendi pontra figyelemmel, a 
Küldöttgyűlésre felkészülten érkezzenek, tegyenek javaslatot elnökségi tag személyére. A 
levezető elnök ezt követően szünetet rendel el azzal, hogy felkéri a küldötteket, hogy 
javaslatukat, jelöltjeiket a jelölő bizottságnál tegyék meg.  

 
A szünet után folytatódik a Küldöttgyűlés.  
 

Péter Tibor, a jelölő bizottság tagja tájékoztatja a levezető elnököt és a küldötteket, hogy 
Elnökségi tagi tisztségre egy jelölés érkezett, Bősze Csabára. 
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A jelölés követően a levezető elnök nyilatkoztatja a jelöltet a jelölés elfogadásáról, melyre 
tekintettel Bősze Csaba a jelölést elfogadja. 

 
Hozzászólás hiányában a levezető elnök, szavazásra bocsátja az elnökségi tag személyére 
vonatkozó kérdést.  

 

A Küldöttgyűlés egyhangúan megválasztja Bősze Csaba elnökségi tagnak, aki a megbízatást 

elfogadta. (4/2024. számú küldöttgyűlési határozat). 

 
VIII. 
 
Egyebek. 
 
Dr. Timár Krisztina tájékoztatja a küldötteket, hogy az alapszabály módosítását a Baranya 
Megyei Törvényszék 2024. február 14. napján kelt végzésével bejegyezte. 
 
Bősze Csaba tájékoztatja a megjelenteket, hogy a belépési nyilatkozat aktualizálása 
megtörtént, melyet megküld a körzeti sportvezetőknek, és kéri, hogy próbáljanak új tagokat 
toborozni és a régi tagok megtartása érdekében is tegyenek lépéseket. 
 
A módosuló Alapszabályt és SZMSZ honlapra történő kitételéről gondolkodik. 
 
Végső Ferenc felveti, hogy a régi postás tagokkal akik készpénzben fizetik a tagdíjat, új 
nyilatkozatot kellene aláírattatni, melyben kijelentik, hogy egy összegben februárig befizetik az 
éves tagdíjat, valamint hozzájárulnak az adataik kezeléséhez.   
 
IX. 
 
Zárszó. 
 
Bősze Csaba János ezt követően megköszöni a résztvevők munkáját, 16:30 órakor bezárja a 
Küldöttgyűlést. 
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Szili Klára       dr. Timár Krisztina  
jegyzőkönyv vezető      levezető elnök 
 
 
 
 
Végső Ferenc Gábor      Pusztai Csaba 
jegyzőkönyv hitelesítő     jegyzőkönyv hitelesítő 


